
1 
 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - ГРАД РУДОЗЕМ, ОБЛАСТ СМОЛЯН 
 тел: 0306/99214; факс: 0306/99141; e-mail: obsrud@abv.bg;  

obs@rudozem.bg 

 

П Р О Т О К О Л   № 54                                                                                       

 

 

На 29.05.2023 г. в залата на Общинския съвет - Рудозем се състоя петдесет и 

четвъртото заседание на Общински съвет - Рудозем.  

Заседанието бе открито от председателя на Общински съвет – д-р Владимир Янков.  

Съгласно присъствения списък: 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ПРИСЪСТВА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ПРИСЪСТВА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ПРИСЪСТВА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ПРИСЪСТВА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ПРИСЪСТВА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ПРИСЪСТВА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ПРИСЪСТВА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ПРИСЪСТВА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ПРИСЪСТВА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ПРИСЪСТВА 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ПРИСЪСТВА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ПРИСЪСТВА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ПРИСЪСТВА 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ПРИСЪСТВА 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ПРИСЪСТВА 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ПРИСЪСТВА 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ПРИСЪСТВА 
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Д-р Янков:„Добре дошли на всички! По присъствен списък сме 17 общински 

съветници. Доста отдавна не сме се събирали в пълен състав. Кворум имаме и на 

основание чл. 25 от ЗМСМА и чл. 64 и 65, ал. 1 от нашия правилник откривам днешното 

редовно заседание на Общински съвет-град Рудозем.  

В предварително разпратения Ви дневен ред се състои от пет точки. Като има 

допълнителна докладна внесена от страна на г-н Пехливанов – кмета на общината. За 

един проект „Познаване на кръговата икономика в Черноморския басейн. Ако преценим 

да я включим и нея в днешния дневен ред. 

Трета точка, която е имате изпратена предварително ще бъде заменена. Тя касае 

абсолютно същото нещо, но правните основания и начина, по който да бъде придобито 

това устройство и софтуер за дигитализация е преценен от юриста, че е по-правилен по 

друг начин да се случи. Аз не разбрах само колеги, Вие имате ли това новото 

предложение което е? Раздадено е! Ок! Вижте го! Вие ще го погледнете.  

Ще преминем към гласуване на дневния ред като това нещо за замяната. Предлагам 

като вносител на трета точка да я оттегля, а на нейно място влезне тази докладна записка, 

която е от името на кмета на общината. Ще преминем в режим на гласуване първо по това 

мое предложение. Трета точка е оттеглена уважаеми колеги! На нейно място да влезне 

това, което е предложено от страна на г-н Кмета. Имате я раздадена. Отново пояснявам за 

абсолютно същото нещо става въпрос и за правните основания и начина на придобиване 

на самото устройство е по-удачно да се случи по този начин, по който е от страна на г-н 

Кмета, който е след консултация с юристи.  

В режим на гласуване, който е съгласен, моля да гласува с вдигане на ръка! 

Общ брой общински съветници: 17 

Присъствали:17 

Гласували: 17 

За:17 

Против: 0 

Въздържали се: 0 

 

И включването на точка шеста така предложената от страна на г-н Кмета в днешното 

заседание отново, колеги, който е съгласен, моля да гласува с вдигане на ръка! 

Общ брой общински съветници: 17 

Присъствали:17 

Гласували: 17 

За:17 

Против: 0 

Въздържали се: 0 

 

Със седемнадесет „ЗА“ се съгласяваме и с това.  

Сега анблок целия дневен ред с така направените корекции. Който е съгласен, 

отново с вдигане на ръка! 

Общ брой общински съветници: 17 

Присъствали:17 

Гласували: 17 

За:17 
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Против: 0 

Въздържали се: 0 

Благодаря Ви, колеги! Със седемнадесет „за“ се приема. 

 

 

Д Н Е В Е Н   Р Е Д: 

 

1.Приемане на отчета за изпълнение  на бюджета на Община Рудозем за периода 

01.01.2022 г. -  31.12.2022 г. /Вх. №80/12.05.2023 г./ 

Докл.: Кмет на Община Рудозем 

 

2. Получено писмо от Министерство на финансите за откриване на процедура за 

финансово оздравяване. /Вх. №89/18.05.2023 г./ 

Докл.: Кмет на Община Рудозем  

 

3. Актуализация-допълнение на Инвестиционната програма  на  Община Рудозем за 2023 

г./Вх.№100/29.05.2023 г./ 

Докл.: Председател на Общински съвет-Рудозем 

Докл.: Кмет на Община Рудозем 

 

4. Подписване на партньорски споразумения за целите на подготовката и изпълнението 

на предложения за изпълнение на инвестиция, с които Община Рудозем кандидатства 

за предоставяне на средства чрез подбор по процедура „Подкрепа за устойчиво 

енергийно обновяване на жилищния сграден фонд - етап I“, с финансиране по линия на 

Механизма за възстановяване и устойчивост. /Вх. №92/25.05.2023 г./ 

Докл.: Кмет на Община Рудозем  

 

 5.Упълномощаване на Кмета на Община Рудозем за издаване на Запис на заповед по 

спечелен проект: „Общините Рудозем, Мадан и Девин работят заедно за повишаване 

на общинския капацитет за намаляване на емисиите на парникови газове и адаптация 

към променящия се климат“, по Открита покана № 3 „Климат“ по Програма 

„Опазване на околната среда и климатични промени“, финансирана от Финансовия 

механизъм на Европейското икономическо пространство“ и сключен Договор за 

предоставяне на безвъзмездна финансова помощ между УО на ОПОС и община Рудозем 

№ Д-30-24/28.04.2023 г. с рег. номер BGENVIRONMENT-4.004-0002/Вх. №93/25.05.2023 

г./ 

Докл.: Кмет на Община Рудозем  

 

6. Спечелен проект “Познаване на кръговата икономика в Черноморския басейн 

CIRCLECON - BSB 1021” за създаване на Европейска група за териториално 

сътрудничество (ЕГТС) и отправено предложение за партньорство на Община Рудозем 

като съучредител на „Европейска група за териториално сътрудничество по кръгова 

икономика в Черноморския басейн“/Вх.№99/29.05.2023 г./ 

Докл.: Кмет на Община Рудозем  

Д-р Янков: „Тъй като нямаме гости на днешното заседание и въпреки всичко се 

появят. Да гласуваме и тяхното участие да се включат по време на нашата дискусия, моля, 

който е съгласен с вдигане на ръка! 

Общ брой общински съветници: 17 

Присъствали:17 

Гласували: 17 

За:17 



4 
 

Против: 0 

Въздържали се: 0 

Благодаря Ви, колеги! Със седемнадесет „За“ . Колеги преминаваме към изпълнение 

на дневния ред от днешното заседание.  

 

 

По първа точка от дневния ред 

 

Д-р Янков: „Първа точка, това което миналият път беше предложено на общинския 

съвет и не получи одобрение. Отново е входирано. Приемане на отчет за изпълнение на 

бюджета на общината 01.01.2022-31.12.2022 г. Само комисията по ТСУ и нормативна е 

разглеждала докладната. Имам положително становище виждам и няма отбелязани 

въпроси. Миналата седмица го дебатирахме достатъчно. Ще имаме ли нещо допълнително 

към точката, колеги? В режим на поименно гласуване с така направеното 

проектопредложение „Приема отчета за изпълнение на бюджета към 31.12.2022 г. 

съгласно приложените документи.  

 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ГЛАСУВАНЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ВЪЗДЪРЖАЛА СЕ 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ВЪЗДЪРЖАЛА СЕ 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ВЪЗДЪРЖАЛА СЕ 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 
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Общ брой общински съветници: 17 

Присъствали:17 

Гласували: 17 

За:9 

Против: 0 

Въздържали се: 8 

Благодаря Ви, колеги! С 9 „За“ и 8 „въздържали се“ първа точка се приема. 

 

Р Е Ш Е Н И Е № 490 

 

    

Относно: Приемане на отчета за изпълнение на бюджета на Община Рудозем за 

периода 01.01.2022 г. - 31.12.2022 г.  

 

Общински съвет – град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

82/12.05.2023 г., предложена от кмета на Община Рудозем – д-р Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл.137, ал.2 от ЗПФ, чл.21, ал.1, т.6, чл.27, ал.4 и ал.5 от ЗМСМА 

и във връзка с чл.46 от Наредбата за условията и реда за съставяне, приемане и отчитане на 

бюджета на община Рудозем  
След проведено поименно гласуване 

 

 

РЕШИ: 

 
 Приема отчета за изпълнение на бюджета към 31.12.2022 г., съгласно приложените 

документи. 

    

 

 

    

По втора точка от дневния ред   

 

Д-р Янков: „Втора точка от днешното заседание. Полученото писмо от 

министерство на финансите. Отново на миналата сесия докладната не получи 

положително становище за приемане. Отново е разглеждаме. Въпроси ще имаме ли, 

колеги към нея. Не виждам. В режим на поименно гласуване с така направените 

проектопредложения по точка втора „Общинския съвет не открива процедура по 

финансово оздравяване на Община Рудозем, поради отпадане на обстоятелствата 

обосноваващи процедурата по финансово оздравяване. 

 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 
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Общ брой общински съветници: 17 

Присъствали:17 

Гласували: 17 

За:9 

Против: 0 

Въздържали се: 8 

Благодаря Ви, колеги! С 9 „За“ и 8 „въздържали се“ първа точка се приема. 

                           

   Р Е Ш Е Н И Е  № 49 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ГЛАСУВАНЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА 
ВЪЗДЪРЖАЛА СЕ 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ 
ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА 
ВЪЗДЪРЖАЛА СЕ 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА 
ВЪЗДЪРЖАЛА СЕ 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ 
ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ 
ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ 
ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ 
ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 
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Относно: Получено писмо от Министерство на финансите за откриване на процедура 

за финансово оздравяване. 

 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

89/18.05.2023 г., предложена от кмета на Община Рудозем – д-р Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл. 21, ал.2 от ЗМСМА, чл.130д, ал. 2 и ал.3 от ЗПФ  

След проведено поименно гласуване 

РЕШИ: 

        Общински съвет-Рудозем не открива процедура по финансово оздравяване на община 

Рудозем, поради отпадане на обстоятелствата обосноваващи процедура по финансово 

оздравяване. 

 

 

 

По трета точка от дневния ред   

 

Д-р Янков: „Точка трета от днешното заседание. Разглеждаме докладната, която е от 

кмета на общината във връзка със закупуване на следните вещи. Това е устройството за 

дигитализация и една моторна косачка на стойност 1 750 лв.  

Кмета иска думата. Заповядайте, г-н кмете! 

Д-р Пехливанов: „Благодаря, г-н Председател! Така, както и Вие казахте по 

отношение на апарата за лабораторията. След направени проучвания се оказа, че е 

необходимо да заделим малко по-голяма сума, но да закупим ново устройство, което е 

последно поколение дигитализатор, при което ще отпаднат всички консумативи. Т.е. те 

няма да имат разходи за консумативи, което няма да е малка икономия – никак. 

Проведохме разговори и с ръководството. И с д-р Даракчиева, и със счетоводителката. 

Общо взето при тази ситуация от икономията те ще имат възможност пък да си закупят 

един друг апарат, който им е необходим за анализ на …някакъв анализ клиничен. Така, че 

надявам се общински съвет да го подкрепи! 

По отношение на косачката за съжаление няма вечни уреди и инструменти. Имахме 

три. В момента сме с една, защото останалите просто се повредиха безвъзвратно. Срока на 

годност явно е изтекъл вече и за да смогваме да поддържаме зелените площи просто е 

наложително да закупим още една косачка. Вече станаха 20 декара в града само. Отделно 

и в селата и не смогваме. Благодаря, г-н председател! 

Д-р Янков: „И аз благодаря! Колеги? Г-н Сираков, заповядайте! 

Г-н Сираков: „Уважаеми колеги, уважаеми кмете! Аз искам да знам само дали кмета 

е провел предварителния разговор за кой ще ги чете тези снимки и резултати, които са? С 

Мадан ли? Със Смолян ли? То няма значение с кой. Добре! Благодаря! Други колеги ще 

имаме ли  въпроси към докладната? Заповядайте, г-н Кмете!“ 

Д-р Пехливанов: „Аз лично не! Тъй като това си е функция на управителя да не 

отнемаме функциите, да води такива разговори и в момента имам уверението, че ще има 

кой да ги чете.“ 

Д-р Янков: „Хубавото на това, което правим, уважаеми колеги е, че в момента, който 

снимката излиза – тя излиза почти моментално. В такъв формат тя в електронен формат 

може да бъде разпратена в цял свят буквално по един имейл и да е прочете даже по Ваше 

желание рентгенолог, който евентуално си имате някаква уговорка да  погледне. Надявам 

се аз лично имам притеснения за това, че понеже ни е поостарял и рентгеновият апарат,но 

там вече парите са едни ужасни суми. За нов няма как да коментираме, макар че така г-н 

кмета ми припомни, че преди известно време сме сменяли тръбата, но преди всичко 

длъжни сме да направим това, което е по нашите сили и се надяваме, че това което може 
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да предложи вече този апарат и с новото устройство ще имаме едни четящи се рентгенови 

снимки. Други колеги, ще имаме ли? 

Още имате въпроси? Заповядайте!“ 

Г-н Сираков попита: „Тая снимка здравната каса ли я покрива като се чете или си я 

покриват гражданите?“ 

Д-р Янков: „Тя си е. Тъй като д-р Инджов явно има по темата, много на кратко, д-р 

Инджов, ако обичате!“ 

Д-р Инджов: „Уважаеми г-н Председател, уважаеми г-н Кмете! Да, здравната каса си 

покрива. Тя плаща на рентгенолога за разчитане, а не за направата на снимка. Направата 

на снимка се плаща на касата в поликлиниката. Дава се някаква част от здравната каса, но 

мисля, че е нещо минимално, което даже не покрива консумативите. Даже ние също 

имаме такова право и понеже толкова е малка сумата дори не съм си правил труда да си 

сключа договор с касата. Други колеги ще имаме ли? Мисля, че става ясно или поне до 

толкова, колкото ни е необходимо. Уважаеми колеги ще преминем в режим на поименно 

гласуване с така направените две са проектопредложенията по точката: Устройство и 

структура  за дигитализация на медицинската апаратура и моторната косачка. В режим на 

поименно гласуване с така направените две проектопредложения: 

 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ГЛАСУВАНЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ЗА 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 
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Присъствали:17 

Гласували: 17 

За:17 

Против: 0 

Въздържали се: 0 

Благодаря Ви, колеги! Със 17 „За“ точка трета се приема. 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 492 

 
 

Относно: Актуализация-допълнение на Инвестиционната програма  на  Община Рудозем 

за 2023 г. 

 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

100/29.05.2023 г., предложена от кмета на Община Рудозем – д-р Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от ЗМСМА, чл. 124, ал. 2 и от ЗПФ  

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 Общински съвет-Рудозем одобрява закупуването на следните движими вещи: 

1. Устройство и софтуер за дигитализация на медицинската апаратура на отделение по 

Образна диагностика към „Самостоятелна медико-диагностична лаборатория 

Рудозем” ЕООД на стойност 18 500 лв.  

2. Моторна косачка за трева на стойност 1 750 лв.  

 

 

 

 

По четвърта точка от дневния ред 

 

 

Д-р Янков: „Точка четвърта от днешното заседание – Подписване на партньорско 

споразумение. Докладната е от кмета на общината. Разглеждана е само в комисията по 

„ТСУ и нормативна“. Положително становище имаме. Въпроси ще имаме ли? Кмете, да 

разясни нещо. Заповядайте!“ 

Д-р Пехливанов: „Да изпреваря евентуални въпроси. 12 блока в град Рудозем или 

по-скоро 12 многофамилни сгради. Събраха документи и са подали заявление към 

общината, придружено с направените, както е по изискванията технически паспорти и 

енергийни обследвания. Тези 12 в момента се обработват. Включително и събота и неделя 

работиха нашите служители. Тази нощ ще карат и нощна смяна, защото днес цял ден 

електронната система блокира и не работи, а ние до утре трябва да се пуснем. Да бъдат 

приготвени. Да се приложи само решението на общински съвет. Защото крайният срок е 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ЗА 
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31, но ние искаме да ги пуснем до 30-ти, защото винаги става нещо в последния момент. 

12 блока като най-малкият от тях ще има 102 точки, т.е. блока с най-малко точки ще има 

138 от 140 възможни. Шансовете са над средните. За 5 от блоковете почти на 100% е 

сигурно, че ще станат. Това са блокове, които имат над 130 точки. Големите такива сгради 

в големите общини събират между 90 и 100 точки заради факта, че имат централно парно 

и там са с много малки спестявания и въпреки, че имат голямо РЗП не могат да съберат 

100% от над 95% на членовете на етажната собственост да се включат. При нас всичките 

12 сгради имат 100%. Това им дава шанс. Надявам се получи, защото би било чудесно 

всички да минат.  

Благодаря, г-н Председател!“ 

Д-р Янков: „И аз благодаря! И се надявам всичко да е наред и да мине! Колеги, ще 

имаме ли въпроси? Не виждам. В режим на поименно гласуване с така направените три 

проектопредложения по точка пета да станат решения: 

 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ГЛАСУВАНЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ЗА 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 
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Присъствали:17 

Гласували: 17 

За:17 

Против: 0 

Въздържали се: 0 

Благодаря Ви, колеги! Със 17 „За“ точка пета се приема. Последна точка от 

днешното заседание.“ 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 493 

 
Относно: Подписване на партньорски споразумения за целите на подготовката и 

изпълнението на предложения за изпълнение на инвестиция, с които Община Рудозем 

кандидатства за предоставяне на средства чрез подбор по процедура „Подкрепа за 

устойчиво енергийно обновяване на жилищния сграден фонд - етап I“, с финансиране по 

линия на Механизма за възстановяване и устойчивост.  

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

92/25.05.2023 г., предложена от кмета на Община Рудозем – д-р Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8. и т. 23 и ал. 2, във връзка с чл. 59, ал. 1 и ал. 

2, т. 6 и чл. 61, ал. 1 от ЗМСМА, и съгласно насоките за кандидатстване за предоставяне 

на средства чрез подбор на предложения за изпълнение на инвестиция по процедура BG-

RRP-4.023 „Подкрепа за устойчиво енергийно обновяване на жилищния сграден фонд- 

етап I“, инвестиция „Енергийна ефективност в сграден фонд“ по компонент 4 

„Нисковъглеродна икономика“ финансиран от Национален план за възстановяване и 

устойчивост 

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 
 

1. Одобрява приложения проект на Партньорско споразумение /Приложение № 2/. 

2. Дава съгласие Кмета на община Рудозем да сключи споразумения със Сдруженията на 

собствениците – крайни получатели, които са подали Заявление за участие в процедурата, 

ведно с всички документи към него, отговарят на изискванията на процедурата и на 

условията за допустимост по процедура BG-RRP-4.023 „Подкрепа за устойчиво енергийно 

обновяване на жилищния сграден фонд - Етап I“. 

3. На основание чл. 60, ал. 1 от Административнопроцесуалния кодекс Общински съвет- 

Рудозем допуска предварително изпълнение на настоящото решение. 

Д-р Пехливанов го поправи: „Предпоследна!“ 

Д-р Янков: „Извинявам се колеги!“ 

 

 

 

 

 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ЗА 
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По пета точка от дневния ред 

 

 

Д-р Янков: „Пета точка от днешното заседание разглеждаме – Упълномощаване на 

кмета на общината да издаде запис на заповед по проект Община Рудозем, Мадан и 

Девин. Докладната е разгледана само в комисията по „ТСУ и нормативна“. Има 

положително становище и нямаме въпроси отбелязани. Ще имаме ли, тук? Вие ще искате 

ли да кажете нещо по темата?/Попита д-р Пехливанов. Той отказа/ Колеги? Не виждам. В 

режим на поименно гласуване с така направените три проектопредложения по точка 5 да 

станат решения: 

 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ГЛАСУВАНЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ЗА 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ЗА 
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Присъствали:17 

Гласували: 17 

За:17 

Против: 0 

Въздържали се: 0 

Благодаря Ви, колеги! Със 17 „За“ точка пета се приема 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 494 

 
   Относно: Упълномощаване  на Кмета  на Община  Рудозем за издаване  на Запис на 

заповед  по спечелен проект: „Общините Рудозем, Мадан и Девин работят заедно за 

повишаване на общинския капацитет за намаляване на емисиите на парникови газове и 

адаптация към променящия се климат“, по Открита покана № 3 „Климат“ по 

Програма „Опазване на околната среда и климатични промени“, финансирана от 

Финансовия механизъм на Европейското икономическо пространство“ и сключен 

Договор за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ между УО на ОПОС и 

община Рудозем № Д-30-24/28.04.2023 г. с рег. номер BGENVIRONMENT-4.004-0002   

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

93/25.05.2023 г., предложена от кмета на Община Рудозем – д-р Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл. 21 ал.1 т.10 от ЗМСМА 

След проведено поименно гласуване 

РЕШИ: 

 

1. Упълномощава д-р Румен Пехливанов - Кмет  на Община Рудозем, да издаде   

Запис на Заповед по  образец, съгласно Договор за предоставяне на БФП, по проект 

„Общините Рудозем, Мадан и Девин работят заедно за повишаване на общинския 

капацитет за намаляване на емисиите на парникови газове и адаптация към 

променящия се климат“, финансиран от Финансовия механизъм на Европейското 

икономическо пространство“, без протест и разноски, без никакви възражения и без 

такси и удръжки от какъвто и да било характер, в полза на Министерството на околната 

среда и водите, платим  на предявяване, който обезпечава  пълния размер на авансовото 

плащане  в размер на 422 901.54 лв. (четиристотин двадесет и две хиляди деветстотин  

и един лева. и петдесет и четири стотинки) 

   2. На основание чл. 60 от АПК Общински съвет – Рудозем допуска предварително 

изпълнение на решението. 

   3. Изпълнението на настоящото решение се възлага на Кмета на Община Рудозем. 

 

 

 

 

 

По шеста точка от дневния ред 

 

 

Д-р Янков: „И сега вече към последна точка, явно ми се бърза, колеги. Шеста точка. 

Получихте разяснение преди започване на заседанието на г-н кмета. Ще имаме ли 

въпроси? В режим, уважаеми колеги, на поименно гласуване с направените  

проектопредложения седем на брой в тази докладна да станат решения. В режим на 

поименно гласуване: 
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Присъствали:17 

Гласували: 17 

За:17 

Против: 0 

Въздържали се: 0 

Благодаря Ви, колеги! Тук има 17 „За“ и точка шеста се приема. 

 

 

 

 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ГЛАСУВАНЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ЗА 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ЗА 
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Р Е Ш Е Н И Е  № 495 

 
 

Относно: Спечелен проект “Познаване на кръговата икономика в Черноморския басейн 

CIRCLECON - BSB 1021” за създаване на Европейска група за териториално 

сътрудничество (ЕГТС) и отправено предложение за партньорство на Община Рудозем 

като съучредител на „Европейска група за териториално сътрудничество по кръгова 

икономика в Черноморския басейн“  

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

99/29.05.2023 г., предложена от кмета на Община Рудозем – д-р Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл. 21, ал.1, т.15 от ЗМСМА  

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

1. Одобрява участието на Община Рудозем като съучредител на Европейската група за 

териториално сътрудничество“ с официално наименование: „Европейска група за 

териториално сътрудничество по кръгова икономика в Черноморския басейн“  и 

отличително заглавие: CIRCULAR BSB EGTC”  

2. Приема Устава, който е неразделна част от настоящото решение  

3. Одобрява Конвенцията, която е неразделна част от настоящото решение 

4. Определя като представител д-р Румен Венциславов Пехливанов – кмет на Община 

Рудозем 5. Приема внасянето на членски внос в размер от 500,00 EUR от текущата 

стопанска година за записване в ЕГТС 

6. Упълномощава д-р Румен Венциславов Пехливанов – кмет на Община Рудозем да 

предприеме всички по-нататъшни действия и да подпише устава и договора 

7. Възлага на д-р Румен Венциславов Пехливанов – кмет на Община Рудозем 

изпълнението на това решение      

 

 

   Д-р Янков: „Благодаря Ви, колеги! Със седемнадесет „За“ точка шеста се приема. 

Поради изчерпване на днешния дневен ред закривам заседанието. Благодаря на всички за 

участието! 

 

  

 

Председател на Об. С: ..........П........... 

                                                                                                   /Д-р Владимир Янков/ 

 

                                                              

 

Техн. секретар: .…П……...                                                                                                

                                       /Даниела Хаджиева/ 

 


